
 

Oss, 11 december 2019 

Betreft: Artikel 41-vragen over informatieplicht energiebesparing Oss 

 
Geacht college van B&W, 

De gemeenteraad heeft op 6 juli 2017 de Osse energie-ambitie vastgesteld. Hoofdmoot daarin is het 
doel om in 2050 het energiegebruik met 50% verminderd te hebben. Omdat zakelijke gebruikers 83% 
van het elektriciteitsgebruik en 54% van het gasgebruik in Oss voor hun rekening nemen, moet het 
beleid zich vooral daarop richten. Temeer omdat het zakelijk gebruik in Oss tussen 2014 volgens CE 
Delft niet is afgenomen, maar juist is toegenomen. 

Gelukkig heeft de regering de informatieplicht energiebesparing opgenomen in de Wet milieubeheer. 
Middelgrote gebruikers en grootgebruikers moesten vóór 1 juli 2019 rapporteren over de mate 
waarin ze voldoen aan de plicht om energiebesparende maatregelen te nemen. Het betreft daarbij 
energiebesparende maatregelen die binnen vijf jaar kunnen worden terugverdiend. 

Volgens informatie van de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) hadden 206 Osse 
bedrijven op 27 oktober 2019 aan deze informatieplicht voldaan. Naar aanleiding van de rapportage 
van RVO hebben wij de volgende vragen: 

1. Deelt u de mening van de SP dat het nemen van wettelijk verplichte 
energiebesparingsmaatregelen een belangrijke eerste stap is bij het realiseren van de 
energie-ambitie van de gemeente Oss? 

2. RVO heeft deze 206 bedrijven en instellingen gerubriceerd in mate waarin aan de wettelijke 
energiebesparingsplicht is voldaan. Daaruit blijkt dat volgens RVO meer dan de helft van deze 
bedrijven (55%) de hoogste prioriteit bij het toezicht zou moeten krijgen. Dit omdat een of 
meer wettelijk verplichte maatregelen niet zijn uitgevoerd. Heeft u de Omgevingsdienst 
inmiddels opdracht gegeven om dit toezicht te starten? 

3. Zoniet, wanneer gaat u deze opdracht dan wél verstrekken? 

4. Volgens RVO is bij 32% een ‘nadere beoordeling’ nodig. Wanneer en op welke wijze gaat u dit 
uit laten voeren? 

5. Volgens het CBS zijn  er in Oss 494 middelgrote gebruikers en 210 grootgebruikers. Samen 
704 bedrijven en instellingen. Een deel hiervan is vrijgesteld, maar naar schatting hebben 
ongeveer 400 bedrijven niet aan de wettelijke informatieplicht voldaan door niet te 
reageren. Bent u met ons van mening dat het in het kader van de Osse energie-ambitie van 
groot belang is dat ook deze bedrijven en instellingen aan hun informatieplicht voldoen? 



6. Wat heeft u na 1 juli gedaan om deze bedrijven op hun verplichting te wijzen? 

7. Wat gaat u de komende maanden nog doen? 

8. Wanneer start u een handhavingstraject? 

9. Deelt u de mening van de SP dat niet-controleren en niet-handhaven op wettelijke 
energiebesparingsverplichtingen zou betekenen dat we net zo goed kunnen stoppen met de 
door de gemeenteraad vastgestelde energie-ambitie? Zoniet, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

SP-fractie Oss, 

Adrie Geerts 
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